
 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

  

 

 

Oppvekst 

Grim skole 

 

 

    

 
 
 

 

 

 

Referat FAU Grim skole 14.september 2023 
 

Til stede: 8A Terje Roland, 8B Kelly Danielsen, 8C Astrid Marie Lund Gilje, 8D Lovisa Lilja 

Vilhjalmsdottir, 8E Malin Vormelid Kielland, 8F Mirela Sejrani, 9A Katrine Thelle, 9B  Roar 

Skripeland, 9D Gordon Natvig, 9E Anne-Karin Wehus, 9F Beate Mortensen/Renate Frenzel, 

10A Suzana Petricevic, 10B  Sindre Steinsland, 10C Aud Kathrine Danielsen, 10D Nurizat 

Sadyrbaeva, 8F Cecilie Andersen, 9A Kristin Leikvoll, 9B Morten Hultmann, 9C Maja Hareide 

Holt, 9D Alf Reidar Foss, 10B Anastasia Gyland  

 

Informasjon om FAU ved rektor. 

 

Saker 

 

Sak 1 – 2023/2024 Konstituering av FAU 

   Leder: Suzana Petricevic 

   Nestleder: Nurizat Sadyrbaeva 

   Sekretær: Aud Kathrine Danielsen 

 

   Medlemmer til Samarbeidsutvalget og skolemiljøutvalget: 

   Suzana Petricevic og Nurizat Sadyrbaeva, vara ... 

 

Sak 2 – 2023/2024 Møteplan 

   FAU møtes den første torsdagen i annenhver måned klokken 17.30 

Torsdag 2.november 

Torsdag 4.januar 

Torsdag 7.mars 

Torsdag 2.mai 

 

Sak 3 – 2023/2024 Mobilfri skole 

   Trygt forankret i FAU om innføring av mobil-Hotell etter høstferien. 

 

Sak 4 – 2023/2024 Praktisk informasjon bestemt i FAU 

   Turer/arrangement med Grim skole 

-8.trinn  Dagstur til Ternevika 

 

   

 
Dato: 

17.09.2023  
Saksnr: 

2021025507-2 
 

Til:  Medlemmer av FAU 
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-9.trinn Overnatting i Helleviga 

-10.trinn Overnatting Bragdøya og Skoleball 

 

Gratis prinsippet ønskes av FAU å følges  

Klassekasse 

Foreldre oppgaver: 

8 Klasse Foreldrevandringer 

9 Klasse Natteravn 

10 Klasse Bragdøya overnatting Klassevis: Skolen har aktiviteter på 

dagtid. På ettermiddagen overtar foreldre for mat, hygge 

og overnatting 

  Skoleball i samarbeid med skolen på kveldstid 

 

Sak 5 – 2023/2024 Eventuelt 

 

Uteområdet/skolegården ble drøftet. FAU ønsker å jobbe med å forbedre 

uteområdet, søke midler. 

 

Brannalarmer: Forrige skoleår var det et stort problem med falske 

brannalarmer. Bedret seg ut over våren. Ulike tiltak ble satt inn; avtale 

med brannvesenet om forsinkelse med å rykke ut, ikke sende stor 

brannbil inn på skoleplassen, bøter til elever som utløser alarmen, 

informasjon i alle klasser fra brannvesenet om alvoret. Nå i høst blir det 

satt opp en ekstra boks over de manuelle melderne. For å trykke på 

melderen må et lite lokk løftes opp, og det kommer et varsel/lyd.  

 

Hærverk på bygning etter skoletid har minsket. Endring etter at det ble 

satt opp overvåkningskamera ved de to hovedinngangene.  

 

Med hilsen   

 

Åse Marit Eikestøl 

Rektor/leder 

 

 

 

  

   

 

 

  

         

 

 


